
Geachte fractie, raadsleden en college,

Milieudefensie vraagt uw aandacht voor het volgende:

Infomarkt Gaswinning Vinkega over uitbreidende bodemdalingskom in de regio.

Op 24 september a.s. organiseert het ministerie van Economische Zaken en Klimaat een 
informatiemarkt in het dorpshuis te Wilhelminaoord op drie verschillende tijdstippen. 

Op die dag kunnen nadere vragen worden gesteld over het op 1 september 2020 ter 
inzage gelegd ontwerp-besluit op het door Vermilion opgestelde winningsplan-addendum. 

Daarin gaat de minister akkoord met de wijze waarop Vermilion de effecten van een 
uitbreidende bodemdalingskom, die in 2010 niet was voorzien door het bedrijf, heeft 
uitgelegd.

Aanmelding verplicht: 

Zie https://enquetes.pleio.nl/index.php/391533?lang=nl 

Voor nadere informatie: 
https://mijnbouwvergunningen.nl/cms/view/57979189/kennisgevingen/57979506 er wordt 
gevraagd u aan te melden vanwege de coronamaatregelen. 

Milieudefensie Westerveld deed onderzoek naar de totstandkoming van het 
‘winningsplan-

addendum Vinkega’. Is geneuzel over een beetje extra bodemdaling door gaswinning de 
reden voor een aanvulling op het winningsplan Vinkega of is er meer aan de hand? 

Waarom stellen de drie gemeenten Weststellingwerf, Westerveld en Steenwijkerland zich 
kritisch op in hun adviezen naar de minister? Kortom, voldoende aanleiding lijkt ons om 
aan te melden en op 24 september vragen te stellen.

 Waarom wordt veld Nijensleek, waar de diepste bodemdaling wordt verwacht, als 
een voormalig gasveld beschreven en niet wat het vanaf 2011 is, een 
afvalwaterinjectieveld! Leidt dit niet tot een verhoogde kans op beving in onze 
regio?

 De minister van EZK stemde in juli 2018 nog in met winningsplan Vinkega uit 
2016, terwijl hij vlak daarvoor in april 2018 al was geïnformeerd door SodM over 
de gewijzigde bodemdalingsprognose. Waarom negeert de minister dat?

https://enquetes.pleio.nl/index.php/391533?lang=nl
https://mijnbouwvergunningen.nl/cms/view/57979189/kennisgevingen/57979506


 U leest de werkelijke reden waarom de toezichthouder de gaswinput in Vinkega in 
april 2018 liet stilleggen dan werd verklaard door Vermilion. Er werd niet voor niets 
een strafrechtelijk onderzoek ingesteld, waarom gebeurde dat?

 Milieudefensie heeft blootgelegd dat er onterecht een MER ontbreekt voor de 
gasproductie in Vinkega. Welke gevolgen heeft dit gehad? 

 De Mijnraad is kritisch in 2017 en wijst de minister er met klem op dat de risico’s 
van gaswinning niet per winningsplan maar regionaal moeten worden beoordeeld. 
Waarom negeert de minister dit advies in 2017?

 Hoe kan het gebeuren dat TNO de plank mis slaat en dat de minister het advies 
van de Mijnraad daardoor onterecht terzijde heeft geschoven

 Wat heeft bodemdaling met de waterhuishouding in onze regio te maken en wat is 
de rol van het waterschap in dit hele verhaal? 

In bijlage 1 leest u alles over ons onderzoek naar het addendum winningsplan Vinkega. 
De daarin vermelde bijlagen kunnen wij u desgewenst toesturen
In bijlage 2 een geluidsfragment met de mening van wethouder Klaas Smidt van de 
gemeente Westerveld en van Alie Eiting van Milieudefensie Westerveld


